
Министар Дачић разговарао са амбасадором Републике Кореје 
петак, 09. септембар 2016.

Први потпредседник Владе Србије и министар спољних послова Ивица Дачић примио је
данас Ли До-хуна, амбасадора Републике Кореје у Републици Србији.  

У срдачном разговору изражено је обострано задовољство због добрих и пријатељских
односа две земље, као и перспектива успешног развоја билатералне сарадње. У
разговору је оцењено да билатерални односи у последње време бележе веома позитиван
развој, што се између осталог, потврђује и са четири међудржавна споразума који су
потписани током ове године.

Изнето је очекивање да ће се ускоро реализовати узајамне посете на високом нивоу и да
ће, као резултат повољне пословне климе у Србији и поновног отварања представништва
Корејске агенције за промоцију инвестиција и трговине (КОТРА) у Београду, доћи до
осетнијег пораста трговинске размене и већег прилива корејских инвестиција у српску
привреду.

Министар Дачић је посебно истакао успешну сарадњу две земље у бројним
међународним организацијама и захвалио се на помоћи и донацијама које је Република
Кореја у више прилика упутила Србији, у чему су Амбасада Републике Кореје и амбасадор
Ли До-хун дали значајан допринос.
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